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Przewodniczący Rady Miasta
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W dniu 10 września podczas dyżuru Przewodniczącego Rady Miasta mieszkańcy
i właściciele posesji przy ulicy Aroniowej złożyli zapytanie dotyczace harmonogramu prac
związanych z budową kanalizacji przy działkach sprzedanych przy tej ulicy przez gminę
w ubiegłych latach, a także o plany inwestycyjne gminy dotyczące utwardzenia i wybudowania
samej drogi na tym odcinku. Mieszkańcy zgłaszają słuszny żal do władz miasta odnoszacy się do
braku wypełniania jednego z ich podstawowych zadań do jakich należy budowa i utrzymanie
infrastruktury drogowej. Zauważają., że przy sprzedaży działek, mieszkańcom działek prezentowano
koncepcje przyszłego zagospodarowania przedmiotowego terenu., smrarzajac wrazenie, ze budowa
infrastruktury drogowej i wodno-kanalizacyjnej to kwestia najbliższego czasu. Kiedy mieszkańcy
mogą liczyć na zrealizowanie inwestycji?

Od lat praktykuje się w mieście wystawianie do przetargów działek., które nie mają
doprowadzonych instalacji kanalizacyjnych oraz nie maja zapewnionej odpowiedniej infrastruktury
drogowej umożliwiającej dojazd do posesji- Czy jest to podejście właściwe? Czy nie powinno sie
najpierw przygotować teren do sprzedaży budując odpowiednia infrastrukturę 'wodno-kanalizacyjnej
a dopiero po ukończeniu takiej inwestycji wystawiać działki do sprzedaży?

Z poważaniem
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